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Vragen van het lid Peters (CDA) aan de Staatssecretaris van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over paardencoachbedrijven als nieuwe melkkoe van de 
jeugdzorg (ingezonden 10 maart 2021). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van de berichtgeving dat het aantal paardencoachbe-
drijven zowel in aantallen als in omzet flink gestegen is sinds de decentralise-
ring van de jeugdzorg?1 

Vraag 2
Deelt u de conclusie dat cliënten met paarden of andere dieren laten werken 
op zich een prima dagbesteding kan zijn, maar dat het geen bewezen therapie 
is? 

Vraag 3
Kunt u bevestigen dat de omzet van de zes inkooporganisaties, waarbij de 
helft van de 1.250 zorgboerderijen is aangesloten, sinds 2015 is gestegen van 
43 miljoen euro naar 106 miljoen euro? 

Vraag 4
Hoe verklaart u deze sterk stijgende omzetten? 

Vraag 5
Klopt het dat bestuurders van inkooporganisaties tot wel 142.000 euro per 
jaar verdienen? Zo ja, wat vindt u van deze salarissen, betaald van geld dat 
bedoeld is voor jeugdzorg? 

Vraag 6
Klopt het dat er geen regels zijn voor het opvoeren van kostenposten door 
zorgboerderijen? Vindt u dat hier wel regels of richtlijnen voor zouden 
moeten komen? Zo niet, waarom niet? 

Vraag 7
Welke mogelijkheden hebben gemeenten volgens u om meer te sturen op 
uitgaven aan dergelijke paardencoachbedrijven? 

1 Follow the Money (FTM), 8 maart 2021, «Het paard is de nieuwe melkkoe van de jeugdzorg»
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Vraag 8
Wat is de stand van zaken van het kwaliteitskader dat de Inspectie Gezond-
heidszorg en Jeugd (IGJ) geadviseerd heeft op te stellen?
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